
 

 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Åfjord - Komite for livsløp 
Møtested: Møterom FoRum, Åfjord Helsesenter 
Dato: 06.10.2017 
Tid: 08:30 – 12:30 

 
 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Sten Aaknes Nestleder ÅF-AP 
Faten Farhan Medlem ÅF-AP 
Eva Berdal Nygård Medlem ÅF-AP 
Else Britt Humstad Medlem ÅF-H 
Geir Berdahl Medlem ÅF-SP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Gunnar Singsaas Leder ÅF-FRP 
Hilde Blix Medlem ÅF-SP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Kim Odd Bugten Gunnar Singsaas ÅF-FRP 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Eli Braseth 
Reidun Momyr 
 

Sektorsjef helse og velferd 
Sektorsjef oppvekst 
 
 

  
Andre: 
Gunn Stensheim, fagleder Utviklingssenter for sykehjem og hjemmetjenester 
 
 
Merknader:  
 



 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
 Referatsaker komite for livsløp  
RS 22/17 Møteprotokoll komite for livsløp 05.09.2017  
RS 23/17 Oppsummering av landsomfattende tilsyn i 2015 og 2016 med 

sosiale tjenester i NAV 
 

RS 24/17 Oppsummering av tilsynet med invitasjon til å gi 
tilbakemelding 

 

   
 Saker til behandling  
PS 12/17 Ny organisering sektor oppvekst  
PS 13/17 Gratis vaksine mot hjernehinnebetennelse  
PS 14/17 Reiserute for Helsebussen fra Åfjord - henvendelse til Helse 

Midt- Norge RHF 
 

 
Orienteringssaker: 
 

 Utviklingssenter for sykehjem og hjemmetjeneste  
v/fagleder Gunn Stensheim 
Presentasjon legges ved referatet 

 
 Informasjon kulturskolen 

Sektorsjef arbeider med saken, det foreligger ingen klar konklusjon ennå. 
 
Sektorsjefen informerte om gangen i saken, dette har tatt tid, men av ulike årsaker har 
ikke saken vært klar for behandling i komiteen. Sektorsjef har hatt samtale med alle 
lærerne i kulturskolen, men saken er ikke konkludert 
Komiteen ber om en redegjørelse på møte 1.november, da må forslag til konklusjon 
legges fram. 

 
Drøftingssaker: 
 

Barnehagestruktur: 
 Tomtearealer,  

hvis By skal være grendabarnehage vil det være i behov for 49 nye plasser i sentrum.  
Den største enheten være kommunal ( Maribo). Lite aktuelt å dele opp 
sentrumsbarnehagen 
Hutjønna; uaktuelt  
Området rundt Øilløv 
Prestegårdsfjøset, ikke aktuelt for Maribo 
Hva med arealet i Petrussvingen? 
Komite for vekst og utvikling ser behov for nytt barnehagebygg i sentrum 
Skal drøfte med Heggli om bruk bygget Maribo 
 

 Sommeråpen barnehage er en av grunnene til høye kostnader 
Maribo har hatt sommeråpent, By og Stokksund stengt.  
Barn har kommet til Maribo og opplevd å møte fremmede voksne. 
Maribo opplever at det er få barn i perioder, der det ikke er meldt fravær fra foreldre 
Det ble drøftet at det er viktig med sommeråpen barnehagetilbud i kommunene.  
Skal alle barnehagene ha sommeråpent? Det har store økonomiske konsekvenser. 
 



 Betalt matpause gir også økonomisk utfordring 
 

 Økonomi, ikke uvettes bruk av penger i barnehagedriften 
 

 Hoveinntakt 1. nov.; 6 plasser på By, 4 plasser i Friluftsbarnehagen og dagplasser i 
Maribo. Vi har pr dato 12 søkere, og det er stund til 1. nov. Kapasiteten ligger i By 
 

 Samarbeidsmøte Komite for livsløp og ansatte i barnehagene hvor utfordringene skal 
drøftes. Invitere leder i komite for vekst og utvikling og sektorsjef for Landbruk og 
tekniske tjenester, det planlegges møte den 6.november kl 1700.  
 

Foreldrestøttende tiltak: 
 ICDP , få dette inn i serviceerklæringen,  

Kan ICDP være en del av VO , samfunnsfaget?  men da mister vi 
intergreringspotensiale. 
Rekruttering skal styrkes i barnehagene. Ped.ledere tar det med inn i foreldresamtaler. 
Notat sendes kommunestyret og det innarbeides i økonomiplan at det satses på ICDP  

 
Permisjonsreglement for elevene i Åfjordskolene: 

 Sektorsjef oppvekst gikk gjennom prinsippene i permisjonsreglementet 
Høyt fravær uten begrunnelse er en bekymring 
All permisjon blir medregnet innenfor kvoten på 10 dager. 
Sektorsjefen arbeider videre med saken. Sendes ut på ut på høring til FAU før den legges 
fram til politisk behandling. 

 
System for brukermedvirkning: 

 Sektorsjef helse gikk gjennom skisse for brukermedvirkning i Åfjord kommune.  
Det tenkes et felles system for hele kommunen, det skal arbeides videre med saken, 
legges fram for komiteene og sluttbehandles i kommunestyret 

 
 

 
 
 
 

Gunnar Singsaas 
komiteleder 
 



 
Referatsaker komite for livsløp________________________________________ 
 

RS 22/17 Møteprotokoll komite for livsløp 05.09.2017  

Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 06.10.2017  
 
Behandling: 
 
Tatt til orientering. 
 
 

RS 23/17 Oppsummering av landsomfattende tilsyn i 2015 og 2016 med sosiale  
tjenester i NAV  

Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 06.10.2017  
 
Behandling: 
 
Tatt til orientering. 
 
 
 
 

RS 24/17 Oppsummering av tilsynet med invitasjon til å gi tilbakemelding  

Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 06.10.2017  
 
Behandling: 
 
Tatt til orientering. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Saker til behandling i komite for livsløp________________________________ 

 

PS 12/17 Ny organisering sektor oppvekst 

Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar framlagte organisering av sektor oppvekst. 
Det opprettes en stilling i sektor oppvekst som virksomhetsleder barnehage og ber Rådmannen 
innarbeide kostnadene i budsjett 2018. 
 
 
 
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 06.10.2017  
 
Behandling: 
 
Sektorsjefen gikk gjennom saken og bakgrunn for forslaget om å opprette stilling for 
virksomhetsleder for barnehage. I tillegg ligger det i saken å organisere den administrative 
støttefunksjonen for oppvekst til en samlet enhet som fysisk vil være på Åset skole. 
 
Komite for Livsløp slutter seg til rådmannens innstilling og oversender saken til kommunestyret 
for endelig behandling 
 
 
Endelig vedtak: 
 
Kommunestyret vedtar framlagte organisering av sektor oppvekst. 
Det opprettes en stilling i sektor oppvekst som virksomhetsleder barnehage og ber Rådmannen 
innarbeide kostnadene i budsjett 2018. 
 
Vedtaket var enstemmig. 
 

 

PS 13/17 Gratis vaksine mot hjernehinnebetennelse 

Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret ber om at rådmannen innarbeider tiltaket med finansiering av vaksine til vg2 og 
vg3 elever ved Åfjord VGS i budsjettet, med virkning fra 2018. 
 
 
 
 
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 06.10.2017  
 
 
 
 
 



 
Behandling: 
 
Det ble drøftet alternative finansiering av vaksinasjonen. Det kan arbeides med alternative 
finansiering, men viktig at Åfjord kommune finansiere dette til våren for å få fokus på 
viktigheten av vaksinasjon.  
 
Det blir gitt informasjon til elever og foreldre, både i skriv og på It’s Learning. 
 
Komite for Livsløps forslag til vedtak: 
Kommunestyret ber rådmannen innarbeide tiltaket med finansiering av vaksine mot 
hjernehinnebetennelse til elever i VG2 og VG3 ved Åfjord videregående skole, med virkning fra 
2018 
 
 
Endelig vedtak: 
 
Kommunestyret ber rådmannen innarbeide tiltaket med finansiering av vaksine mot 
hjernehinnebetennelse til elever i VG2 og VG3 ved Åfjord videregående skole, med virkning fra 
2018. 
 
Vedtaket var enstemmig. 
 
 

PS 14/17 Reiserute for Helsebussen fra Åfjord - henvendelse til Helse Midt- Norge RHF 

Rådmannens innstilling: 
Åfjord kommune gjør henvendelse til Helse Midt- Norge RHF med anmodning om å endre 
reiseruten for Helsebussen på Fosen til korteste avstand fra Åfjord til Trondheim, altså over 
Kråkmo. 
 
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 06.10.2017  
 
Behandling: 
 
Komite for livsløp slutter seg enstemmig til rådmannens innstilling og sender saken til 
kommunestyret for bred politisk forankring bak henvendelsen. 
 
Endelig vedtak: 
 
Åfjord kommune gjør henvendelse til Helse Midt- Norge RHF med anmodning om å endre 
reiseruten for Helsebussen på Fosen til korteste avstand fra Åfjord til Trondheim, altså over 
Kråkmo. 
 
Vedtaket var enstemmig. 


